
                                                  Jaarverslag 2023 

 

Ledenbestand:  

Per 1 januari hadden wij 99 leden op de ledenlijst staan, op 31 december waren dit 105 leden. Een 

plus van 6 leden, dus zitten wij weer boven de 100 leden. 

Overleden: Johan Duindam / Dirk Ridderbos / Henk Spijkerman / Roel Luecks/ Nico Drent 

Bestuursvergadering: 

Het bestuur is één keer live bij elkaar geweest, verder is er overleg geweest via Teams, en                

via de mail, alle bijeenkomsten zijn in een goede sfeer verlopen. 

Jaarvergadering: 

De jaarvergadering werd gehouden op zaterdag 29 april in het duivensportcentrum te Apeldoorn, 36 

leden waren er aanwezig, verder had de vergadering een vlot verloop. 

Voor het middagprogramma was Martin Kok uitgenodigd, hij hield een prachtig verhaal over de 

beginjaren van zijn hobby, aangevuld met leuke anekdotes, men moest goed luisteren want vanuit 

zijn verhaal had hij quiz opgesteld, dit waren echt leuke vragen, die velen met moeite goed 

beantwoorden. Al met al een geslaagd middaggedeelte. 

Bestuursverkiezing: 

Voorzitter Lucas Talsma was aftredend en herkiesbaar. De vergadering was unaniem in de 

herbenoeming van de voorzitter, als Tanclub zijn wij ermee verblijd dat hij weer een nieuwe periode 

als voorzitter heeft toegezegd. 

Workshops: 

De workshop die gepland stond voor juni is niet doorgegaan i.v.m. te weinig animo, dit was toch wel 

enigszins een teleurstelling, want degene die zich wel hadden aangemeld moesten helaas thuis 

blijven. N.a.v. hiervan heeft Nico van Rijn nog een workshop gehouden in Katwijk, de deelname daar 

was goed, en het was een gezellige en leerzame dag. 

Jubilarissen: 

Er waren geen jubilarissen in het jaar 2023. 

Website: 

De nieuwe website word goed bezocht, alleen moet er meer copy e.d. op geplaatst worden, wil deze 

actueel blijven, wenselijk zou zijn dat er meerderen wat aanleveren, deze oproep is al meerdere 

malen gedaan, via clubblad e.d. maar jammer genoeg tot op heden geen reacties. Hopelijk zijn er die 

zich melden om zich ook in te zetten voor de Website. 

Clubblad: 

Het clubblad is in een nieuw jasje gestoken, het ziet er echt schitterend uit, veel werk is er verricht 

door de redactie om dit mooie clubblad tot een succes te maken, en daar zijn zij perfect in geslaagd. 

Ook is er een nieuwe drukker gevonden, en wel drukkerij Van Dijk uit Meppel, ook deze heeft mee 

gedacht over vormgeving e.d. Als er nu ook nog wat meer animo komt om eens wat schrijven voor 



het clubblad, of men neemt zitting in de redactie, dan zal dit zeker leiden tot het behouden van dit 

prachtige clubblad, wat ook dit jaar 4 keer is verzonden. Ook zijn er wat nieuwe advertenties 

geplaatst door leden, en door de Firma Havens diervoerders, waarvoor dank. 

Ook de redactie heeft veel werk verricht om het clubblad weer netjes en op tijd bij een ieder op de 

mat te laten komen. Een woord van dank is dan ook zeker op zijn plaats. 

PR: 

Het afgelopen jaar is er weer zoveel mogelijk aandacht besteed aan de PR, door o.a. de nieuwe 

stand, die op de Noordshow echt tot uitstraling kwam, en ook veel fokkers / liefhebbers die de stand 

even bezochten, ook melden zich weer enkele nieuwe leden tijdens deze showdagen. Wij willen dan 

ook degene die bij de stand de mensen te woord hebben gestaan tijdens deze showdagen, hiervoor 

hartelijk bedanken. Verder zijn er regelmatig artikelen geplaatst in de bijlage van het KLN blad, om 

zo de activiteiten e.d. onder de aandacht te brengen. 

Ambassadeurs: 

De aangestelde ambassadeurs zijn in het afgelopen jaar ook actief geweest, en hebben ook 

gesprekken gevoerd met diverse liefhebbers uit den lande, op verschillende bijeenkomsten, het zij in 

eigen woonplaats of daar buiten, dit waren positieve gesprekken, Ook heeft er twee keer een  

teamoverleg plaats gevonden, om onderling de ervaringen met elkaar te delen, dit alles is ook in een 

prettige sfeer verlopen, deze Ambassadeurs zijn ook erg actief in het uitdragen van onze hobby, in 

de breedste zin van het woord. Een woord van dank is dan ook zeker op zijn plaats. 

De jaarlijkse jongdierendag: Deze dag is wederom gehouden in samenwerking met de Polen en 

Kleurdwergenclub, deze dag is gehouden in het clubgebouw van de vereniging Tiel, een prachtige 

locatie die perfect geschikt is voor deze gezamenlijke clubdag, die in een goede en gezellige sfeer is 

verlopen. Veel fraaie en mooie dieren waren er van de beide clubs te bewonderen, deze dag word 

dan ook als een hoogtij dag gezien door de beide clubs. Onze dank gaat dan ook uit naar de polen en 

kleurdwergenclub voor de prima samenwerking. 

 

Secretaris, 

Hannes van de Steeg. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

                                                                  

 

 

            

 

 

 

 

 

 

 

 

               

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Dan het overhandigen van het jubileumboek. Het voornemen was om persoonlijk aan Kees Hey het 

eerste exemplaar uit te reiken, maar omdat Kees vanwege ziekte niet aanwezig kon zijn, werd hij 

telefonisch benaderd door de Voorzitter, op deze wijze werd dan toch het eerste jubileumboek 



uitgereikt. Kees kon het erg waarderen dat hij gebeld werd en was er erg blij mee dat er op afstand 

aan hem gedacht werd. 

Hierna geeft de Voorzitter het woord aan Henk Groen, die dan het eerste jubileum boek 

overhandigd aan Dirk Ridderbos. Dirk kon dit erg waarderen, en voelde zich erg vereerd door dit 

prachtige boek als eerste persoonlijk in ontvangst nemen. 

Daarna werd Henk Groen bedankt door de voorzitter voor het vele werk wat hij heeft gedaan om dit 

prachtige jubileumboek tot een succes te maken. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


